
Een permanent verbod op vuurwerk wat al verboden is?  … daar komt dit wetsvoorstel bijna op neer. 

Waarom? … omdat romeinse kaarsen, vuurpijlen en knalvuurwerk al verboden zijn.  Alleen het mooie 
siervuurwerk is nog over.  Het legale siervuurwerk waar elke jaarwisseling weer veel mensen van 
genieten. Gewoon in de straat samen met familie, buren en vrienden.  Samen elkaar gelukkig 
nieuwjaar wensen onder het genot van wat siervuurwerk en een oliebol. Met dat siervuurwerk is 
helemaal niets mis. 

Waar wel wat mis mee is zijn de explosieven die vanuit het buitenland op allerlei manieren steeds 
meer Nederland binnenkomen. Als in het najaar komen hier de klachten over binnen. De invoer van 
dit illegale knaltuig moet aangepakt worden. Mede door het steeds meer verbieden van legaal 
vuurwerk is de vraag naar andere (gevaarlijke) soorten vuurwerk aan het toenemen. De recordvangst  
hiervan het afgelopen jaar is het bewijs, alleen is dat maar het topje van de ijsberg. De rest komt of is 
dan allang de Nederlandse grenzen gepasseerd.  Via de handel beland het dan onder meer op het 
schoolplein en vervolgens in het schuurtje of onder het bed van zoonlief. 

Relschoppers blazen postbussen en bushokjes niet op met legaal siervuurwerk.. die gebruiken 
daarvoor de explosieven zoals eerder genoemd. De schade van de afgelopen jaarwisseling is dan ook 
veel veroorzaakt door misbruik van zwaar illegaal vuurwerk aldus de bond van verzekeraars in het 
20.00 uur NOS-journaal van 4 januari 2021. 

Alles wat onder de noemer vuurwerk naar politie en brandweer wordt gegooid is dus illegaal spul en 
al verboden.. dit moet nog een keer verboden worden? 
Het probleem is de handhaving. Dit lukt al jaren niet en blijft een loze kreet. Nederland heeft dus 
geen vuurwerkprobleem maar een handhavingsprobleem. 

Het aanbieden van centrale vuurwerkshows als alternatief voor zelf afsteken?  Mensen die dit zeggen 
weten niet dat er maar een paar honderd gecertificeerde pyrotechnici in Nederland zijn die een 
dergelijk show mogen leiden. Bij grotere shows heb je al meerdere van dit soort mensen nodig. De 
landelijke dekking zal bij de grotere steden blijven.. en de rest van Nederland is niet aan de orde. 
Totaal geen haalbare kaart dus. En wie moet dit soort shows gaan betalen?  

Legaal siervuurwerk afsteken met oude en nieuw, tijdens die 8 uren dat het mag is niet het 
probleem. Pak relschoppers en de invoer van illegaal vuurwerk aan en investeer nu eens echt in 
handhaving. Als dit gedaan wordt zal er veel minder gezeur zijn voor en na jaarwisseling.


